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Tilstede: 

 

 

 

 

 

Afbud/fravær 

Forældre: Bettina, Martin, Dan, Tine, Pernille, Steffen, Morten, Trine, 

Susanne (formand) 

Medarbejdere: Michael Laursen og Marie-Louise Roed 

Elever: Kasper Munk 

Ledelse: Morten Visti Motet, Anne Marie Andreasen, 

Gitte Eliassen  

Fraværende:  

1. Referat 

seneste møde 

2 min. 

•  

 

2. Nyt fra 

elevråd  

Orientering 

5 min. 

Deltog ikke. Der er en gruppe unge der deltager i virtuel undervisning på 

skolen. Der opfordres til, at der afholdes 

elevrådsmøder på Teams. Susanne har tilbudt at 

komme til elevrådet og fortælle om, hvad en 

bestyrelse går ud på. 
 

3. Bestyrelsen 

- spørgsmål, 

opfølgninger mm. 

 

Drøftelse: 

 

Beslutning: 

 

 

Orientering: 

 

35 min. 

 

3.1 Kvalitetsrapport SB-udtalelse 

• Rapport med tilføjelser har været sendt ud. Der var intet supplerende. 
   

3.2 Sidste nyt fra formanden 

Susanne har deltaget i udvælgelse af ny viceskoleleder. Kandidaterne har 

skullet tale ud fra en case, som omhandlede 

sammenlægningen. Der var mange spændende 

bud. Susanne har haft møde med Morten ift. 

støtte til børn der er udfordret her i corona-tiden. 

Der er nu sørget for, at der igen ryddes sne på 

skolens område. 
•  

4. Special spor 

og ændret 

skoledistrikt 

Orientering og 

drøftelse 

20 min. 

- Sagen kort – hvad ved vi nu 

De medarbejdere der skal flytte fra Charlotteskolen til Fløng skole er blevet 

kontaktet. Morten har samtaler med dem i denne 

uge og ugen efter vinterferien ift. næste skoleår, 

for at få en tryg opstart. Der er intet nyt ift. 

økonomi og ombygning. Morten B fortæller, at 

der i alt er afsat 9,25 mio. til ombygningen. Nu 

hvor bevillingen er på plads, skal det i udbud. Det 

er planen, at overflytningen sker 1. august, men 

det er ikke sikkert, at faciliteterne er på plads 

dertil. Der er ikke truffet beslutning om, hvad der 

vil ske, hvis ikke lokalerne er på plads. Morten 

fortæller, at der er ro på de lærere der kommer fra 

Charlotteskolen. Der har været en lærer der ikke 

har ønsket at flytte til Fløng skole og en der ikke 

skulle flytte, men ønsker at komme til Fløng 

skole. Louise fortæller, at der også er ro på Fløng 

skole. Det lettede, at der ikke skulle forflyttes 



REFERAT   
Skolebestyrelsesmøde onsdag den 17. februar 2021 – kl. 18.30-20.00 – på Teams 

Side 2 af 5 

 

lærere herfra. Der er bekymring for pladsen, men 

der er en positiv stemning for sammenlægningen 

og de kompetencer de kommer med. Michael 

fortæller, at der er bekymring for, hvordan 

processen kan foregå. Der er tidspres og med 

corona er det ikke muligt at mødes fysisk. Dette 

giver en lille usikkerhed. Personalegruppen 

ønsker at komme i gang med processen. Der er 

tiltag på vej til et fælles møde i marts med begge 

grupper. For eksempel kan de to 

medarbejdergrupper lave en Kahoot til hinanden. 

Skolebestyrelsen vil skrive et brev til de nye 

medarbejdere, så de oplever, at der bestemt ikke 

er modstand til at de kommer. Der kommer 8 

specialrækkeklasser. Det er ikke afklaret hvor 

mange elever der kommer med. Pga. corona, har 

modtagerklassebørnene ikke fået al den tid fysisk 

i skolen og der er derfor forslag til, at nogle af 

børnenes tid i klasserne kan fortsætte. Der 

kommer ca. 20 børn til modtagerklasserne. Der 

kommer derudover 17 lærere, to SFO-pædagoger 

og en klubpædagog.  
 

 

 

 5. Nyt fra Skole 

 

Orientering, 

drøftelse 

20 min. 

Ledelse: 

 

• Seneste nyt 

➢ Covid 19 og eleverne tilbage i skolen 

Nogle af eleverne er kommet tilbage på skolen, særligt på 8. og 9. årgang. 

Derudover kommer der elever der har ekstra 

behov for læsestøtte. Der er også nogle børn, der 

kommer i klubben. De får dog ikke hjælp fra 

klubmedarbejderne.  

 Der har været testcenter de seneste 4 uger (PCR) 

og dette fortsætter de næste uger. Derudover har 

der været kviktest de seneste to uger, to gange 

ugentlig. Der har ikke været mange til kviktest, 

men fint at tilbuddet er der. 

 Trine spørger til, hvordan det går med de børn der 

stadig er hjemme. Louise fortæller, at det går ok, 

men der er træthed at spore. Vinterferien kommer 

på et godt tidspunkt. Lærerne sørger for variation 

i undervisningen, men det er svært. Der er stor 

ros til lærernes opfindsomhed, men samtidig 

bekymring for eleverne. 

 Det er ikke muligt at samle børnene fysisk i 

skoleregi, men deres sociale liv er vigtigt. 

Børnene bor spredt rundt i kommunen. Nogle 
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børn mødes i små grupper, med de samme børn 

hver gang. 

 Ift. det faglige, er der nødundervisning. Louise 

fortæller, at der i hovedfagene arbejdes stort set 

efter planen. Det er de små fag der slækkes lidt 

på. I indskolingen oplever Michael, at børnene 

klarer sig rigtig godt. Der er ikke mange 

konflikter og børnene har en helt anden tolerance 

overfor hinanden. Han tænker heller ikke, at der 

vil komme et fagligt efterslæb der. 
 

➢ Orientering om planer for de fysiske læringsmiljøer 

Bilag sendt ud. Planerne er de samme som dem der blev vist ved tidligere 

bestyrelsesmøde. Der er ikke store ændringer. 

Generelt ser det fornuftigt ud. Det er nok ikke 

muligt at ændre alt det der var tanken i 

personalerummet. Det viser sig, at nogle af 

væggene er bærende. I oplægget er der sat penge 

af til inventar. Det er dog uvist, om der er nok.  

 Det ønskes, at der i kommende nyhedsbrev 

informeres om, hvordan processen ift. 

sammenlægningen og ombygningen kommer til 

at foregå. 

Sundhedsplejersken har ønske om at være tæt på 

indskolingen. Der er også en udfordring ift. SFO. 

Der skal sikres, at der bliver plads til kreative 

værksteder. Der vil blive udarbejdet en plan for 

begge. 
 

➢ Sikker skolevej 

Morten er kontaktet af Driftbyen ift. at der kommer et vejsyn i år. 

Skolebestyrelsen ønskes med i arbejdet. Morten B bliver tovholder. 
➢ Skoleindskrivning 

Der er indskrevet 60 børn på Fløng skole. Det giver tre klasser. Det presser 

økonomien og er samtidig et sårbart antal. Der 

ikke skal fraflytte mange, før klasserne skal 

sammenlægges. Skolebestyrelsen beslutter at 

udfordre forvaltningens tolkning ift., om det er 

det 21. eller det 22. barn der ”lukker” for tilgang 

for børn udenfor distriktet. Gitte undersøger, om 

alle børn der har ønsket Fløng skole, er kommet 

ind. 
 

➢ Vinterrydning ved skolen 

Der har været spejlglat nogle dage. Rydningen af skolens areal er nu flyttet, 

så der saltes.  
 

➢  

 

• Nyt fra SFO og indskoling 

Der er god stemning, men det er svært at lave fritidspædagogik i 

klasselokaler. Der laves ekstra mad og hygges og 
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pædagogerne arbejder konstruktivt med at få en 

god SFO-tid. Lige nu planlægges aktiviteter for 

vinterferien. 

 Der ansættes ekstra medhjælpere til Aprilbørnene 

og en pædagog i stedet for Morten Slange der har 

sagt op. Vi har ikke villet ansætte, før der var 

vished om, om der blev to eller tre nye 

børnehaveklasser. 
 

6. Evt. 5 min 

Ansættelse af ny viceskoleleder. Der er peget på en af de to kandidater. 

Vedkommende kontaktes efter dette møde. Det 

var to meget kvalificerede ansøgere. 

 Morten B laver et oplæg til vejsynet, som kan 

drøftes til senere skolebestyrelsesmøde. Der tages 

udgangspunkt i det der tidligere er sendt til 

forvaltningen. Det er en proces der har varet 

længe. Sidste år blev vejsynet aflyst pga. corona. 

Der kan ikke handles før der har været vejsyn. 

Det ønskes, at cykelsti ved boldbanerne er med i 

det indsendte, skrives ønsket på. 

 Ift. aprilbørnene, planlægges der to ”spor”. Et 

hvis vi kan mødes og være sammen fysisk og et 

hvis restriktionerne fortsætter. Der arbejdes bl.a. 

på at lave en videopræsentation af 

personalegruppen, som børnehaverne kan vise 

børnene. Der er lavet en velkomstvideo til 

aprilbørnene. Den lægges op på skolens 

hjemmeside. Gruppedannelsen for aprilbørnene 

baseres i første omgang på udtalelser og 

observationer fra børnehaverne. Der vil blive 

justeret løbende, hvis det viser sig, at det giver 

mening. Alle børn skal trives. Det er planen, at de 

endelige klasser er dannet før opstart til 0. klasse. 

 Principper for fagfordeling har været på i 

årshjulet i maj. Det opleves sent i processen. 

Morten fortæller, at fagfordelingen først officielt 

foregår i maj. Inden fagfordelingen regnes på, 

hvor mange timer der er til hver afdeling. 

Princippet tages op til næste bestyrelsesmøde i 

marts. 
 

 

7. Punkter til 

næste møde 

3 min 

Princippet tages op til næste bestyrelsesmøde i marts. 
•  

8. Personale / 

Særlige 

udfordringer i 

klasser.  

5 min 

• Lukket punkt 
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Årshjul 2020-2021 

Dato  

  

Onsdag d. 26.  

aug. 

 

Konstituering af bestyrelse 

Årshjul, forretningsorden og blik på 

principper 

Onsdag d. 16. 

sept.  

Budget - høringssvar 

Onsdag d. 28. 

okt. 

 

 

Onsdag d. 25. 

nov. 

 

 

 

Onsdag d. 16. 

dec.  

Ledelsen orienterer om kvalitetsrapporten 

Julefrokost 

Onsdag d. 27. 

jan.  

Ledelsen orienterer om kvalitetsrapporten 

 

Nedsættelse af arbejdsgruppe til 

arrangement 24. marts. 

(kontaktforældremøde) 

Bestyrelsens udtalelse til 

kvalitetsrapport – deadline 19. februar 

Onsdag d. 17. 

feb. 

Kvalitetsrapport skolebestyrelsens udtalelse  

Onsdag d.  24. 

marts  

Ordinært kort sb-møde + kontaktforældre 

kl. 18.30 

 

Onsdag d.  28. 

april  

Evaluering af arrangement 24. marts 

Onsdag d.  26. 

maj  

Fagfordeling/timefordeling og prioritering af 

samme 

 

Onsdag d.  16. 

juni 

Årshjul næste skoleår 

  

 

 

 

 

 

 


